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Hvad skal der til, for at I beder forvaltningen om at genoptage sagen? 

 

Hvordan agter kommunen at forholde sig, hvis den får afslag fra socialstyrelsen ift. 

mærkningsordningen på skæve boliger? 

 

Hvordan vil I som ansvarlige politikkere genoprette tilliden og genskabe trygheden for os som 

borgere i Aabenraa Kommune, når vi ikke har tillid til, at I kan klare det med en bedre 

visitering, da målgruppen for beboerne til skæve boliger jo per definition ikke passer ind i et 

normalt botilbud (fordi de ofte er udadreagerende, og har behov for afskærmning)? 

 

Så spørgsmålet til politikerne er, hvordan de har afvejet indstillingen fra socialafdelingen ift. 

indstillingen fra planafdelingen og hvilke faglige kriterier, der ligger til grund for at se bort fra 

socialstyrelsens anbefalinger til skæve boliger; herunder handicapvenlighed og mulighed for 

afkærmning? 

 

Har Aabenraa kommune handlet i overensstemmelse med god forvaltningsskik i sagen om de 

skæve boliger på Kirkeplads? 

 

Den ene side siger at målgruppen er personer, der IKKE kan bo i et normal bo-tilbud og så på 

den anden side argumentere med, at det er en “normal” bolig – det er jo direkte 

selvmodsigende. 

 


